

**Kamer
der Volksvertegenwoordigers**

ZITTING 1959-1960.

26 JANUARI 1960.

WETSONTWERP

tot herinrichting
van de instellingen voor kinderbijslag.

**AMENDEMENT
VOORGESTELD DOOR DE HEER D'HAESELEER.**

Art. 15.

De tekst van dit artikel wijzigen als volgt :

« Artikel 23, derde lid, van dezelfde wetten, wordt door de volgende bepalingen vervangen :

» De aangesloten werkgevers dienen ten minste vijfhonderd in getal te zijn.

» 4º Het aantal bijslagtrekkenden, waaraan de Kas de kinderbijslag moet betalen, mag niet lager zijn dan duizend.

» Deze minima kunnen, in bijzondere gevallen bij koninklijk besluit worden verlaagd, op eenstuidend advies van de Commissie waarvan de oprichting is voorzien bij artikel 122, zonder nochtans respectievelijk op minder dan tweehonderd vijftig aangeslotenen en vijfhonderd bijslagtrekkenden te worden gebracht. »

VERANTWOORDING.

Het is in geen enkel opzicht verantwoord, zoals het Regeringsontwerp er in voorziet, de voorwaarden tot erkenning van de kassen zodanig te verzwaren dat *ipso facto* een groot aantal kassen gedoemd zijn tot verdwijning of tot samensmelting.

De bepaling van artikel 15 van het Regeringsontwerp is in feite een bevoordeling van de grote kassen — door het groeperen toe te laten van een zeer gering aantal werkgevers die in feite een kas voor gezinsvergoedingen in hun eigen beperkt midden zouden kunnen oprichten.

Ons amendement waarborgt de mogelijkheid voor de kleine en middelmatige bedrijven die gemiddeld 3 à 10 tewerkgestelden tellen, zich te groeperen.

L. D'HAESELEER.

Zie :

318 (1958-1959) :

- N° 1 : Wetsontwerp.
- N° 2 tot 6 : Amendementen.

**Chambre
des Représentants**

SESSION 1959-1960.

26 JANVIER 1960.

PROJET DE LOI

portant réorganisation
des organismes d'allocations familiales.

**AMENDEMENT
PRÉSENTÉ PAR M. D'HAESELEER.**

Art. 15.

Modifier le texte de cet article comme suit :

« L'article 23, troisième alinéa, des mêmes lois est remplacé par les dispositions suivantes :

» Les employeurs affiliés doivent être au nombre de cinq cents au moins.

» 4º Les allocataires auxquels la Caisse devra assurer le paiement des allocations familiales seront au nombre de mille au moins.

» Ces chiffres minima pourront, dans des cas particuliers, être abaissés par arrêté royal, sur avis conforme de la Commission dont la création est prévue à l'article 122, sans qu'ils puissent toutefois être inférieurs respectivement à deux cent cinquante affiliés et à cinq cents allocataires. »

JUSTIFICATION.

Il ne se justifie à aucun égard, ainsi que le prévoit le projet du Gouvernement, de renforcer les conditions de la reconnaissance des caisses, à tel point qu'un grand nombre d'entre elles seraient appelées *ipso facto* à disparaître ou à fusionner.

La disposition de l'article 15 du projet gouvernemental favorise en fait les caisses importantes en permettant le regroupement d'un nombre infini d'employeurs qui pourraient, au demeurant, créer une caisse d'allocations familiales dans leur propre milieu restreint.

Notre amendement garantit aux petites et moyennes entreprises, qui comptent en moyenne de 3 à 10 travailleurs, la possibilité de se grouper.

Voir :

318 (1958-1959) :

- N° 1 : Projet de loi.
- N° 2 à 6 : Amendements.